
Zápis z Valné hromady 

Český svaz stolního hokeje 
 

 

Den konání: 7.12.2024 od 14:00 

 

Místo konání: Prostor zasedací místnosti fotbalového stadionu Zábřeh 

 

Valnou hromadu zahájil stávající prezident svazu Ing. Radim Ondra, který také celou valnou 

hromadu řídil a byl i pověřen sestavením zápisu. 

 

1) Na valnou hromadu se dostavilo 14 členů s hlasovacím právem. Na základě toho je valná 

hromada usnášení schopná. 

 

 

2) Valná hromada byla naplánována s následujícím programem.  

1. Zahájení VH 

2. Informace o hospodaření 

3. Volba výkonného výboru 

4. Návrh a program soutěží pro sezónu 2025 

5. Diskuse k případným změnám v soutěžním řádu, úpravám pravidel apod. 

6. Rozprava 

7. Závěr VH   

      Schváleno (pro: 14, proti 0, zdrželo se: 0) 

  

 

3) Valná hromada bere na vědomí zprávu o hospodaření, kterou zpracoval prezident svazu Ing. 

Radim Ondra a souhlasila s předběžným návrhem rozpočtu pro příští sezónu. 

 

Schváleno (pro: 14, proti 0, zdrželo se: 0) 

 

 

4) Valná hromada projednala a odsouhlasila předběžné termíny a místa konání turnajů pro sezónu 

2025. Termíny budou zveřejněny po potvrzení na internetových stránkách svazu. 

 

  1. turnaj Grand Prix   1.2.2025  Břeclav 

  2. turnaj Grand Prix   8.3.2024  Zábřeh 

  3. turnaj Grand Prix   29.3.2025  Moravský Krumlov 

  4. turnaj Grand Prix   7.6.2025  Střelice 

  5. turnaj Grand Prix   4.10.2025  TBD 

  Finále Grand Prix jednotlivci  25.10.2025 Mutěnice* 

  Finále Grand Prix družstva  22.11.2025 Vsetín* 

  Prezidentský pohár 2025 a VH 2025 6.12.2025 Zábřeh 

 

Všechny termíny ještě budou potvrzeny  

  * Předběžně 

      

       Schváleno  (pro: 12, proti 0, zdrželo se: 2) 

 

 

 

 



5) V rámci diskuze k případným změnám v soutěžním řádu, úpravám pravidel apod. bylo 

předneseno několik návrhů pravidel viz jednotlivé body: 

 

5.1 První návrh přednesl David Pelikán za klub KSH Sever Zábřeh a sestával se ze dvou 

bodů. První bod se týkal zrušení vloni zavedeného pravidla XII/3 o možnosti spravení brankáře, 

pokud při tahu soupeře dojde k jeho pohybu bez toho aby byl uveden do pohybu puk, kdy se toto 

spravení nepočítá jako tah. Druhý návrh se týkal možnosti umístit místo svého tahu vlastního hráče 

za soupeřovu branku v případě, že se nachází v brance soupeře. 

 

Po diskuzi Valné hromady k těmto změnám nakonec navrhovatel tyto návrhy stáhl a 

předložil je pouze jako návrhy k otestování do příští Valné hromady, kde budou znovu předloženy. 

Návrh změn pravidel předložený za klub KSH Sever Zábřeh je přiložen jako příloha k zápisu. 

 

5.2 Dalším navrženým pravidlem byla změna v herní aktivitě. Loni bylo na Valné 

hromadě zmíněno většinově nesprávné zahrávání situace (v rozporu s platnými pravidly) kdy 

v případě, že počítané mužstvo mělo pouze 3 hráče v poli a brankáře tak mělo být opuštěno od 

vylučování (odloženému trestu) a soupeři zůstávala výhoda pouze dvou tahů. Toto pravidlo se 

začalo řádně v aktuálně ukončené sezóně aplikovat v souladu s pravidly. Na letošní valné hromadě 

byl Lukášem Mičem předložen návrh na změnu pravidel aby bylo uvedeno v platnost pravidlo kdy 

v případě, že počítané mužstvo má pouze 3 hráče v poli a brankáře, proběhne vyloučení stejným 

způsobem jako při faulu – tedy hráč bude vyloučen v souladu s pravidlem o odložených trestech a 

umístěn do příslušného půlkruhu na herním stole. 

 

      Schváleno  (pro: 9, proti 1, zdrželo se: 4) 

 

5.3. Libor Sita přednesl návrh na úpravu počítání, kdy by došlo ke sjednocení počítání za 

situací kdy hráč vede, remízuje a prohrává. Tedy za každé situace musí hráč vyhodit na 4. tah a 

během 3. tahu může soupeř najet. 

 

Neschváleno  (pro: 3, proti 9, zdrželo se: 2) 

 

5.4.  Dále byla Martinem Poštulkou navržena změna pravidla, která by zlegalizovala 

branky vstřelené brankářem. Po diskuzi byla tato změna pouze doporučena k otestování a 

případnému navržení na další Valné hromadě. 

 

5.5 Byl předložen návrh Petra Švédy na přehodnocení/zrušení kategorie Žen z důvodu 

nízkého počtu hráček. Po diskuzi byl k hlasování předložen návrh, aby byla kategorie žen 

zachována, ale v případě kdy bude na turnaji přítomná pouze jedna účastnice, aby v tomto případě 

nebyla udělována medaile. 

Neschváleno  (pro: 3, proti 10, zdrželo se: 1) 

 

V aktuální sezóně tedy zůstane kategorie žen zachována a medaile budou udělovány pokaždé. (pozn. 

nepoužité medaile budou jako doposud využívány do dalších turnajů) 

 

5.6 Jako poslední návrh byl návrh Petra Švédy aby na finálových turnajích byla 

povinnost pro týmy mít jednotné dresy. Po diskuzi byl tento návrh rozdělen na 3 jednotlivé body o 

kterých se hlasovalo. 

 

5.6.1 Bylo hlasováno o povinnosti mít na finálové turnaje jednotlivců jednotné dresy. 

 

Neschváleno  (pro: 4, proti 8, zdrželo se: 2) 

 



5.6.2 Bylo hlasováno o povinnosti mít na finálové turnaje družstev jednotné dresy. 

 

Schváleno  (pro: 13, proti 1, zdrželo se: 0) 

 

5.6.2 Bylo hlasováno o udělení pokuty 500 kč pro hráče, kteří nesplní povinnost mít na 

finálovém turnaji družstev jednotný dres. 

 

Schváleno  (pro: 9, proti 1, zdrželo se: 4) 

 

V rámci projednávání těchto nových pravidel Valná hromada vydala doporučení, aby nové návrhy 

pravidel od příště byly předkládány výkonnému výboru alespoň půl roku před konáním řádné Valné 

hromady tak, aby je výbor mohl předat hráčům a každý účastník Valné hromady měl možnost se 

s těmito návrhy dostatečně seznámit, popřípadě je otestovat a mohl legitimně posoudit přínos a 

potřebu pro zavedení navržených změn. 

 

  

6. V rozpravě již nebylo nic k řešení a přešlo se tedy k ukončení Valné hromady. 

 

Valná hromada stanovuje konání příští valné hromady spolku předběžně na 6. prosinec 2024 

v Zábřeze. Upřesnění tohoto data bude schváleno výkonným výborem a termín a pozvánka budou 

zveřejněny nejpozději 30 dní před konáním valné hromady na internetových stránkách svazu. 

 

 

 

zápis vyhotovil: Ing. Radim Ondra v Zábřeze dne 9.12.2023 

 

 


